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W imieniu mieszkafic6w osiedla Zazamcze proszq o zainstalowanie
monitoringu na ulicy Promiennej w okolicy przej6cia pieszo-rowerowego. Brak
kamer powoduje, ie grupki wandali niszczq, zamontowane przez pracownik6w
budujqcych przejScie podziemne, ogrodzenie wok6l tor6w {wielokrotnie jui
na prawia I i za montowa ne stu pki). Mieszkadcy okol icznych blok6w widziel i

tak2e, ie pracownicy zmywali zabrudzenia na zewnqtrz wejScia do przejScia.
obawiajq siq o nowo nasadzone drzewa. Kamera mogtaby tak2e pokazywai
obraz okolic dworca PKP, tam ostatnio takie dochodzi do aktdw wandalizmu.

Proszq rozwaiyi zamontowanie monitoringu we wsp6tpracy z

Satfilmem, ktory posiada na terenie miasta kilka kamer i mieszkafcy, majqcy
telewizjq kablowq, mogQ obserwowai dany teren.

Z poyqi4nie,qr

,;;ffii;;*;ir.;


